

ČESKY
Musiquarium 
pop, soul orchestra  
hudba, která se dotýká hvězd
Ponořte se s námi do hudby těch nejlepších - Stevie Wonder, Michael Jackson, Earth, Wind & Fire, Incognito, George Benson, Sting a dalších. Skladby v původních aranžmá, stoprocentně živě a bez pomoci jakýchkoli halfplaybacků. Na přání pořadatelů hrajeme na všech typech akcí.
Musiquarium tvoří profesionální hudebníci -  zpěvačka,  zpěvák a rytmická a dechová sekce. (piano, klávesy, kytara, baskytara, bicí, perkuse, trubka, saxofon, trombon)

Náš hudební program obsahuje nejoblíbenější skladby z repertoáru hvězd světové populární hudby - Stevieho Wondera, Michaela Jacksona, George Bensona, Stinga, kapel Earth Wind & Fire, Incognito, a jiných. 90ti minutovou koncertní show je možné provést jako samostatné vystoupení, i jako součást plesu, firemní akce či jiné společenské události. Skladby hrajeme tak, jak je posluchači znají – tzn. v původním aranžmá, stoprocentně živě a bez pomoci jakýchkoli halfplaybacků.


ENGLISH
Musiquarium
pop, soul orchestra
music that touches the stars
Dive with us into the music of the bests - Stevie Wonder, Michael Jackson, Earth, Wind & Fire, Incognito, George Benson, Sting…Original arrangements, 100% live, without any halflayback. We perform any kind of event according to the request of organizers.
Musiquarium consists of professional musicians -  two vocals leaders, rhytm and horn section. (piano, keyboard, guitar, bass, drums, percussions, trumpet, saxophone, trombon) 
Our music program includes songs from the repertoire of the most popular stars of the world famous music - Stevie Wonder, Michael Jackson, George Benson, Sting, band Earth Wind & Fire, Incognito and others. The 90-minute concert show can be performed as separate performance, part of the ball, business party and other social events as well as. We play all the songs such as audience know them – that means in the original arrangement, absolutely live and without any halfplayback.
	



DEUTCH

Musiquarium
Pop, Soul Orchester
Musik, die die Sterne berührt 
Tauchen Sie mit uns in die Musik der besten - Stevie Wonder, Michael Jackson, Earth, Wind & Fire, Incognito, George Benson, Sting und anderen. Lieder in der ursprünglichen Anordnung, absolut live gespielt  und ohne die Hilfe von halfplayback Nach der Wunsch der Organisatoren spielen wir an allen typen von Veranstaltungen.
Musiquarium besteht aus professionellen Musikern - Sängerin, Sänger und Rhythmus-und Bläsersektion. (Klavier, Keyboards, Gitarre, Bass, Schlagzeug, Percussion, Trompete, Saxophon, Posaune) 
Unsere Musik-Programm umfasst Lieder aus dem Repertoire der beliebtesten Stars der Welt der populären Musik - Stevie Wonder, Michael Jackson, George Benson, Sting, Band Earth Wind & Fire, Incognito und andere. 90-Minuten-Konzert-Show ist es möglich, sowohl als Einzelleistung durchzuführen, sowie ein Teil der Ball, Firmenveranstaltungen und andere gesellschaftliche Veranstaltungen. Wir spielen alle Lieder so, wie  sie die Zuhörer kennen- dh. in der ursprünglichen Anordnung, absolut live und ohne die Hilfe von jedem halfplayback.

